
Valtuustokysymys 

 

 

Tupoksen Keskustan valtuutetut kysyvät Tupoksen liikenneturvallisuusselvityksen tuloksista 

ja tulevista toimenpiteistä.  

 

Tupoksen liikennejärjestelyt eivät vastaa asuinympäristön tarpeita ja aiheuttavat jatkuvasti 

vaaratilanteita sekä jalankulkijoille että autoilijoille. Millainen on tilanne koulun ympäristön, 

Riipintien ja Oikotien osalta? Millaisia suunnitelmia näiden alueiden kehittämiseksi on? Miitä 

toimenpiteitä tullaan tekemään ja millaisella aikataululla? 

 

Olemme huolissamme nykyisten ja edelleen kasvavien liikennemäärien aiheuttamista 

vaaroista. Tupoksen kasvaminen edellyttää myös teknisen infastruktuurin kehittämistä. 

Tupoksen liikenneverkkosuunnittelussa on otettava huomioon tuleva lähijunaliikenne. 

Siihen on varauduttava turvallisilla ja toimivilla Tupoksen keskustan ja juna-aseman tai 

seisakkeen välisillä kevyen- ja ajoneuvoliikenteen yhteyksillä. Tarvitsemme päätöksiä ja 

ratkaisuja liikenneturvallisuuden parantamiseksi mahdollisimman pian.   
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